

Interventio ry 3/2024

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: Tiistai 05.03.2024 klo 16.15

Paikka: Lähde, B154

Osallistujat:



Hallituksen jäsenet: Wilma Yli-Hakula, Ella Palkio, Elina Mäklin, Jerri Miettinen, Teemu Sihvonen, Vuokko Oinonen, Ella Kakko, Hanna Miekkoja (poistui kohdassa 12, ajassa 17.13)

Aktiivijäsenet:

Muut läsnäolijat:

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 16.21.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Teemu Sihvonen ja Jerri Miettinen.

4. Asialistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Asialistaan ehdotettiin lisättäväksi kohdat 13.1., 8.1, 8.2, 8.3, 8.4 sekä 8.5. Hyväksytään asialista työjärjestykseksi kohtien lisäämien jälkeen.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan allekirjoitus

Edellisen kokouksen pöytäkirja on allekirjoitettu aikaisemmin talousasioiden hoitamisen vuoksi.

6. Jäsenasiat

KideApp tili on luotu, odottaa vielä hyväksymistä.

7. Talous

Tili Holviin on nyt avattu.

8. Yritysyhteistyö

8.1 Yhteistyöneuvottelut hyväksin kanssa

Keski-Suomen hyvinvointialue on kiinnostunut sponsoroimaan haalareita ja kiinnostuneita myös muista yhteistyömuodoista. Teemu osallistuu Hannan kanssa yhteistyöneuvotteluihin hyväksin kanssa.

8.2 joku aktiivijäsenistä apuun hoitamaan yritysyhteistyöjuttuja? -->Työllistää

Yritysyhteistyövastaava kaipaa apua yritysysteistöiden hoitoon. Sovittu, että kysytään apua aktiivijäsenistä WhatsApp:n kautta. Pohdittu sitä, että olisiko hyvä, että yritys- ja ulkosuhdeasioita hoitaisivat eri henkilöt, koska nyt yhdistyksen perustamisen alussa töitä on paljon. Pohdittu, pitäisikö kevätkokouksessa valita uusi hallituksen jäsen yritys- tai ulkosuhteiden hoitoon. Pohdittu myös vaihtoehtoa kahdesta yritys- ja ulkosuhdevastaavasta, jotka hoitaisivat hallituspestiä yhdessä. Wilma selvittää, maksaako patentti- ja rekisterihallitukseen tarvittaessa nimenkirjoittajan lisääminen, jos valitsemme toisen yritys- ja ulkosuhdevastaavan.

8.3 käytännöt yhteistyökumppaneiden laskuttamiseen

Sovittu, että talousvastaava lähettää laskut yhteistyökumppaneille. Pidetään tiliasioihin liittyen yhteinen hallituksen tapaaminen, jossa voidaan tutustua tiliasioihin ja tilin käyttöön.

8.4 yhteistyöhön ykan kanssa -> ajankohta, milloin yka-lähettiläs voi tulla meidän kokoukseen

YKA:lta tulossa starttirahaa. Jyväskylän YKA-lähettiläs olisi halukas tulemaan hallituksen kokoukseen esittelemään YKA:n toimintaa. Pyydetään YKA-lähettiläs kokoukseen 26.03.

8.5 Interventio ry:n mahdolliset nettisivut

Yritys- ja ulkosuhdevastaava kertoi, että joidenkin yhteistyökumppaneiden kanssa puhuttu näkyvyydestä nettisivuilla ja miten tämä käytännössä toteutuu, kun nettisivut vielä puuttuvat. Puhuttu, että tarvitsemme ensin rahaa nettisivujen perustamiseen. Yritetään kilpailuttaa nettisivut ennen seuraavaa hallituksen kokousta, jolloin niistä voitaisiin päättää. Kysytään aktiivijäsenistä kiinnostusta nettisivujen tekemiseen.

9. Tapahtumat

- Maaliskuussa Interventio x Stimulus x Cogito sitsit. 20 kpl lippukanta Interventiolla.
- Yläkaupungin Ale Pubiin saadaan nimikkodrinkki, jota pitäisi suunnitella. Mahdollisesti huhtikuulle tapahtuma Yläkaupungin Ale Pubissa.
- Keskusteltu mahdollisesta alemmasta lippuhinnoista tapahtumanjärjestäjille. Tapahtumavastaava Jerri kommentoi, että lippujen ei tarvitse olla hänen mielestään täysin ilmaisia. Ehdotettu -50% kaikista tapahtumalipuista tapahtumavastaaville. Pohdittu, että jokaiselle tapahtumassa vastuussa oleville henkilöille, myös esimerkiksi yhdenvertaisuusvastaaville ja toastmastereille olisi tämä sama -50% alennus lippujen hinnoista. Hyväksytään ehdotus -50% lippujen hinnasta tapahtumasta vastuussa oleville henkilöille.

10. Tiedotus ja viestintä

10.1 Osallistuminen Opiskelijakaupunki Jyväskylän sisällöntuottajayhteistyöhön.

Huomiseen mennessä pitäisi ilmoittautua sisällöntuottajayhteistyöhön. Infotilaisuus perjantaina 08.03.2024. Yhteistyössä tehtäisiin videosisältöä Opiskelijakaupunki Jyväskylän Instagramiin, josta saa taloudellista tukea

ainejärjestölle. Tukea maksetaan 300€/vuosi. Sisältöä tuotettaisiin syksyllä 4 ja keväällä 5 kuukautta. Hallituksessa ei kiinnostusta osallistua tällä hetkellä. Pohdittu aktiivijäsenten kysymistä tähän, mutta todettu asian tulevan nopeasti ja sisällön tuottamiseen tulisi sitoutua koko yhteistyön ajaksi. Mietitään asiaa esimerkiksi ensi vuonna, jos uutta kyselyä tulee.

Muuta viestinnästä:

- Kun jäsenrekisteri tulee, missä halutaan mainostaa? Tehdäänkö esim. posterin kirjastolle. Mainosta myös Instagram, Facebook, sosiaaliryöön sähköpostilista mahdollisesti. Tehdään myös mainos, jota voidaan laittaa kampukselle.
- Pitäisi pohtia, milloin aletaan tilaamaan esimerkiksi haalarimerkkejä.
- Pestiesittelyt. Laitetaan vastaukset Vuokolle ja Ellalle, jotka tekevät postaukset.
- Haalarimerkkien suunnittelua voisi kysyä aktiivijäseniltä sekä Instagramissa ja Facebookissa.

11. Koulutuspolitiikka

Ensiviikon maanantaina sosiaaliryöön yksikkökokous jonne Taika ei pääse. Teemu osallistuu Taikan sijasta.

12. Sosiaalipolitiikka

- Lauantaina 09.03. laavuretki.
- Maanantaina 11.03. kopon ja spon haalarisuunnittelu ja valitusiltama kirjastolla ja Koas Harjun saunalla.
- Yhdenvertaisuussuunnitelmaa tehty. Suunnitelma tulee OneDriveen ennen seuraavaa kokousta ja jokainen hallituksen jäsen tutustuu siihen ennen sitä.
- Puhuttu, että pyritään julkaisemaan tapahtumat 2 viikkoa etukäteen saavutettavuuden kannalta.
- Kirjoitetaan ohjeet, miten Harjun saunatilalle pääsee maanantaina. Teemu tekee ohjeet.
- Sovittu, että hankitaan Harjun saunalle jotain tarjottavaa illaksi.
- Teemu toimii yhdenvertaisuusvastaavana laavuretkellä ja haalarisuunnittelussa sekä Harjun saunalla.

13. META

13.1 Kulkukortit Yfistölle

Sovittu, että kulkukortit saa Jerri, Wilma, Elina, Hanna, Ella P.

Hallituspaidat

Wilma suunnitellut hallituspaitojen logoa. Halvin vaihtoehto Spreadshirt yritykseltä noin 30 €. Wilma pyytää tarjousta Cameleon yritykseltä. TeamShirt:ltä 27.73€ kirjailtu paita.

YFIn yhteiseen iltakouluun asioita

Yhteinen julkaisu/tapahtumakalenteri onko tarpeellinen?

- Pohdintaa siitä, että onko yhteinen kalenteri tarpeellinen, koska tapahtumat tulevat todennäköisesti menemään joka tapauksessa päällekkäin eivätkä

kaikki osallistu kaikkiin tapahtumiin. Pohdittu myös sitä, että pitäisi tehdä kalenteriin selkeästi näkyville, mitkä tapahtumat ovat kenellekin suunnattuja.

14. Seuraava kokous

Seuraava hallituksen kokous 26.03.2024.

Sovittu myös hallituksen kokous 15.04.2024.

15. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa 17.45

Wilma Yli-Hakula
puheenjohtaja

Elina Mäklin
sihteeri

Jerri Miettinen
pöytäkirjantarkastaja

Teemu Sihvonen
pöytäkirjantarkastaja